

FORM 8	Eco Expo Asia 2024 30/10 - 2/11/2024	Return To: Exhibitions & Digital Business Department Hong Kong Trade Development Council Unit 13, Expo Galleria, HKCEC 1 Expo Drive, Wanchai, Hong Kong
Deadline 29 Sep 2024	Eco-friendly Bag Sponsorship	Attn : Ms Josie Lam Tel: (852) 2240 4811 ✉ josie.tk.lam@hktdc.org

To strengthen on-site promotion of the fair, complimentary eco-friendly bags will be given away to all buyers during the fair period. The Organisers are pleased to inform you that eco-friendly bags are now open for sponsorship from all Exhibitors. The eco-friendly bag will bear the fair graphics on one side and the sponsoring Exhibitor's advertisement on the other side. This is a great advertising opportunity for your company. Details of the eco-friendly bag sponsorship are as follows:

- Quantity : 6000 bags to be printed by each sponsoring Exhibitor
- Size : 480mm (W) x 400mm (H) x 115mm (D)
- Handle : 30mm (W) x 700mm (L)
- F/Colour : White
- F/weight : 100g
- Finishing : Eco-friendly bag making with biodegradable materials
- S/Print : 2 visuals, 2 sides, 4C
- Delivery Date : 16 October 2024

Should you be interested in the sponsorship, please return the completed application form to us latest by **29 September 2024**. Please be informed that we shall accept a maximum of **two** eco-friendly bag sponsors, which are chosen on a first-come-first-served basis. The application will be screened by the organisers and a sample eco-friendly bag is required for the organisers' review. Should you have any questions, please feel free to contact Ms Josie Lam at Tel: (852) 2240 4811 or email: josie.tk.lam@hktdc.org.

We look forward to hearing from you soon.

To: Ms Josie Lam

Submission deadline: **29 Sep 2024**

Eco Expo Asia 2024 Eco-friendly Bag Sponsorship

Company Name: _____

Booth No.: _____

Contact Person: _____ Position: _____

Tel: _____ Fax: _____

Email: _____

Signature and Company Chop: _____ Date: _____

Please make copy for your own record.

表格8	國際環保博覽 2024 30/10 - 2/11/2024	請交回： 香港貿易發展局 展覽及數碼業務部 香港灣仔博覽道一號 香港會議展覽中心 博覽商場13號
截止日期 2024年9月29日	環保袋贊助	林芷筠小姐 電話：(852) 2240 4811 ✉ josie.tk.lam@hktdc.org

為加強展覽會的宣傳，主辦機構將印製環保袋，於展覽會期間免費派發予各買家。現誠邀各參展商贊助印製，環保袋其中一面印有展會的宣傳廣告，另一面則讓贊助商印上其公司的廣告。是項贊助將為參展商提供一個難得的推廣機會，詳情如下：

數量：6000 個環保袋(由贊助商印製)
尺寸：480 毫米(長) x 400 毫米(高) x 115 毫米(闊)
手挽：30 毫米(闊) x 700 毫米(長)
底色：白色
重量：100 克
成品：可生物降解環保袋
印刷：2 圖案, 雙面, 4 色
交付日期：2024 年 10 月 16 日

若 貴公司對是項贊助感興趣，請於 2024 年 9 月 29 日前將填妥的表格交回。主辦機構將接受最多兩間贊助商，並以先到先得形式處理。有關申請將由主辦機構審核，有興趣贊助的公司需提供環保袋的樣品予主辦機構審核。有關詳情，請致電：(852) 2240 4811或電郵：josie.tk.lam@hktdc.org 與林芷筠小姐聯絡。

謹祝 貴公司展出成功！

致: 林芷筠小姐

截止日期: 2024 年 9 月 29 日

國際環保博覽 2024
環保袋贊助

公司名稱：_____

展台號碼：_____

聯絡人：_____ 職位：_____

電話：_____ 傳真：_____

電郵：_____

簽署及公司蓋印：_____ 日期：_____

請自行複印副本，以作記錄